



# Protokoll Fotbollssektion Ungdom/Dam

---

Hampetorp-Odensbackens IF  
2020-03-23 kl 18.00 Odenvallen, Odensbacken

Närvarande: Tony Olsson, Johan Stannisson, Jenny Stannisson, Susanne Wilén, Malin Andersson & Helena Hiltunen

## §1 Mötets öppnande

Tony hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.

## §2 Godkännande av dagordning och föregående protokoll

Dagordningen godkänns och några punkter läggs till. Föregående protokoll läses igenom och godkänns.

Angående föregående protokoll och ersättning till tränarna i damlaget så är nedanstående ersättning nu bestämd:

Anneli: 8000 kr.

Malin och Staffan: 4000 kr.

Jesper och Anette: 2500 kr.

## §3 Konstituera sektionen

Sammanställande/Ordförande: Tony Olsson.

Sekreterare: Helena Hiltunen.

Vice ordförande: Malin Andersson.

Ledamot: Jenny Stannisson.

Ledamot: Johan Stannisson.

Ledamot: Susanne Wilén.

Ledamot: Mikael Palm.

Ledamot: Pernilla Tegin.

Ekonomiansvarig: Tony och Johan.

SISU-ansvarig: Tony.

Stadium: Tony.

Fogis: Johan.

Domaransvarig: Jenny.

Ekonomiansvarig är en ny roll och innebär att någon/några i sektionen är lite mer ansvariga över våra försäljningar och rapporteringen till kassör Oscar.

## Skrivelser och rapporter

På förmiddagen den 8 februari samlades några från vår sektion, herrsektionen och huvudstyrelsen. Jenny

berättar lite om vad som diskuterades:

Information inför ledarmötet, Johan Lundström ska skriva iordning ett dokument om vad vi ska informera ledarna om, lite om anläggningen mm.

Påminnelse om att alla ska bli medlemmar.

Närvarorapportering via appen, eventuellt ett automatiskt mail till alla ledarna om att de ska komma ihåg att närvarorapportera.

Städning, plocka iordning efter sig är viktigt både i klubbhuset, omklädningsrummen och på plan.

Det är för kostsamt att renovera rotundan så det blir inte av. I dagsläget ska rotundan säkras upp angående golvet och bli förråd.

Diskussion om att man inne i samlingsalen i klubbhuset ska sätta upp någon sorts underskåpsvariant som sitter på väggen med skåp och eventuellt vitrinskåp ovanför så att det finns en komplett större service för större sammankomster.

En till robotgräsklippare ska installeras.

Offert på ommålning av ungdomarnas omklädningsrum blir alldeles för kostsam. Färg kan föreningen hålla med men sedan tänker vi att vi får lägga ut det på lagen istället. Det borde finnas intresse bland föräldrar att hjälpa till med ommålning tror vi.

18/4 ska vi ha städdag.

## **§5 Ekonomi och försäljning**

Sockgrossisten: Vi startar försäljningen i början av maj och säljer i cirka 4 veckor. Pojkar och flickor 12/13 säljer inte. Malin tar hem 100 kataloger.

Susanne tar sedan hand om delikatesskungen och Tony har hand om restaurangchansen. Men detta blir som vanligt framåt hösten.

Vi går igenom budgeten som är satt.

Projektpengarna till damlaget:

Det går inte att genomföra allt som var planerat med projektet denna vår på grund av Coronasituationen och det får skjutas på till hösten istället. Eventuellt planera för ett augustiläger.

I dessa tider när vi inte får mötas för stora grupper är det bra att tänka på att inspirera på distans med att uppmana till roliga övningar.

Medlemsavgifter är ej utskickat till alla än.

## **§6 Övriga frågor**

Inbjudan till nya lag: Inbjudan vänder sig till pojkar och flickor födda 12/13 samt flickor födda 10/11 som behöver bli fler till sitt lag. Katarina Carlsson har erbjudit sig att dela ut inbjudningarna som är kuverterade och klara.

Fogis: Johan påminner om att om någon ska skrivas över till HOIF bör det göras året innan de fyller 18 år.

Domarutbildning, fortsättningskurs: 9mot9-utbildningen på lördag den 28/3 blir av så vitt vi vet i nuläget. Sara och Algot är anmälda.

Domarutbildning, grundkurs, som vi vill hålla på Odenvallen avvaktar vi lite med tills vi ser hur läget blir.

Ledarmöte: Vi planerar för ett ledarmöte den 14/4. SISU kommer och pratar om listorna och att de ska gå över till digital rapportering. Tony mailar ut inbjudan till alla ledarna. Vi återanvänder förra

årets powerpointspel som Jenny gjorde i ordning. Johan L ska ge oss punkter som han önskar att vi tar upp, om anläggningen mm.

Kick-offen ställer vi in.

Valborgsmässöfirandet ställs in.

Lagfotografering: Mitten på maj, den aktiviteten har vi kvar så länge så får vi se om det blir av. Susanne hör med Therese Holmberg om hon återigen kan fotografera oss.

HOIF-helg 16-17/5: Det planeras matcher spritt över dagarna. Vi räknar med den aktiviteten så länge tills eventuella nya direktiv kommer. Vi marknadsför den inte än såsom läget är idag. Kanske inte lämpligt att seniorerna är med då de drar mycket publik?

Landskampsresan är inställd. Vi funderar kring något lokalt alternativ istället.

Johans lag har inplanerat ett läger nästa helg. Vi resonerar kring hur han ska ta ställning till detta - ungdomarna är ej i riskgruppen, åker de iväg måste de tänka på att väga in smittrisen tänker vi. Om någon mår dåligt bortrest måste den även kunna bli hämtad. Johan ska ställa frågan till föräldrarna i laget, om de ska ställa in lägret eller inte.

#### **§7 Nästa möte**

Måndag den 20 april kl 18.00 på Odenvallen.

#### **§8 Avslutning**

Tony tackar och avslutar kvällens möte.

#### **Ordförande**

Tony Olsson

#### **Sekreterare**

Helena Hiltunen